
 

Van: Gerard Bartok <gn_bartok@hotmail.com>

Verzonden: zaterdag 22 april 2023 14:10 

Aan: _informateurs 

Onderwerp: Aandacht voor Euregio Maas Rijn. 

Beste mensen,  

  

Dank voor je inzet voor de formatie.  

  

Wanneer komt er eindelijk schot in de zaak rond de Euregio Maas Rijn.   

  

Het is nota bene een Regio waar bijna 4 miljoen mensen in wonen werken en leven. Nog altijd lopen we tegen 

grenzen aan in een Europa van de regio’s.  

  

Ik kijk nog maar 40 jaar toe hoe het maar niet van de grond komt.   

  

Het is een van de oudste regio’s gestart in 1976 en nog wordt het precies tegen gehouden. Waardoor en door wie 

laat ik even in het midden.  

  

Van onder op borrelt het van alle kanten maar aan de boven kant lukt de samenwerking op een of andere manier 

niet.  

  

Stel daarom een Gedeputeerde aan die eindelijk over de grenzen heen spijkers met koppen gaat slaan.   

  

Kijk hiervoor eens naar de plannen van de PVDA.  

  

Dit is iets wat me van het hart moet, vandaar mijn reactie.  

  

Met vriendelijke groet,  

  

Gerard A. M. Bartok.  

  

Verzonden vanuit Mail voor Windows  
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